
Bestyrelsesmøde d.17-06-2024 KL. 18.00 

 

Deltagere: Jan ’Bubsi’ Nielsen, Allan Pertti Frandsen, Niels Hejslet, Kenneth Nielsen, Kurt 

Due Petersen (referent)  

 

Sted: Klubhuset 

Dagsorden: 

Pkt. 1. Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, kommunikationsplan, årsplan. 

Pkt. 2.Økonomi 

Pkt. 3.Div udvalg 

EGIF 

Fundraise 

Presse 

Klubhus 

Oldboys 

Senior 

Ungdom 

Pkt. 4.Indkommen post. 

Pkt. 5.Kommende arrangementer. 

• Jubilæum 2024. 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde 

 

Pkt. 1 Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, samt årsplan. 

• Pertti har holdt møde med DRU ang. landskamp. Det forventes at vi dækker 
udgifter på 40.000 kr. Vi vil gerne have mere tid til planlægning så Pertti melder 
tilbage vi gerne vil vente til 2025. 

• Klaus Veile vil gerne lave disc profil på de nye b-medlemmer, han vener tilbage. 

• Referat fra B-mødet i april blev godkendt af alle deltagere pr. d.23/4 og arkiveret 
samt lagt på SoMe. 

• Kurt og Bubsi har holdt møde med Mads Hansen, fodbolds formand om evt. 
overtagelse af fodbolds gamle lysanlæg. Projektbeskrivelse er sendt til Mads til 
fremlæggelse i deres bestyrelse. Vi afventer tilbagemelding. 

• Vi har fået positivt svar på vores ansøgning til SparNord fonden om 10.000 kr. til ny 
scoringstavle. Vi har søgt Oldboys Logen om de resterende 15.000 kr. 



• Vi har fået godkendt vores ansøgning til ”Klimaskærmen” 10.000 kr. til rensning og 
behandling af vores terrasse. Forventes udført i juli. 

• God jubilæumsturnering, med fantastisk vejr og stemning, der gav overskud 8.000 
kr. 

• Vi har været på en rigtig god jubilæumstur til Stirling i Skotland hvor der blev spillet 
oldboys kamp mod lokal klub samt overværet ægte Highland Games. Stor tak til 
Tour udvalget for et kæmpe arbejde med at arrangere. 

• Vi deltog 30.4 i Frivillig Workshop 2: Intern Kommunikation i og Markedsføring af 
Foreningen via tilmeldingssystemet i Elbohallen. 
 

Pkt. 2 Økonomi 

• PT. underskud på ca. 4.000 kr. grundet en del udgifter på det sidste, og 

koncertpenge ikke er modtaget endnu.  

• Hele bestyrelsen har lavet login i forhold til bankskifte. 

 

Pkt. 3 Div. udvalg 

 

EGIF 

• Bubsi og Kurt har deltaget i EGIF møde omkring projekt spydspidsforening hvor det 

blev besluttet at alle foreningerne skulle være med. Ikke den oprindelig ide så vi 

afventer tilbagemelding fra DIF og Fredericia Tri. 

• Pertti deltager i planlægningsmøde i EGIF omkring ansættelsen af ansvarlig for 

spydspidsforeningsprojektet.  

• Vi fik ikke søgt Team Ungdom, Pertti tjekker lige op hvad der gik galt. 

• Seneste HB-møde 24.4. Ref rundsendt. Næste HB-møde. 14.8.24. 

Fundraise 

• Stadig stor opbakning til koncertvagterne, og eksercér huset vil gerne udvide 

samarbejdet så vi også er der til andre arrangementer end koncerter. 

Vi bliver inviteret til møde d.28/8, indbydelse kommer senere. 

Presse 

• Paul Erik laver et stort stykke arbejde, tak. 

Klubhus  

• Vi får olieret terrassen hen over sommeren. 

• Jacob og Liller rydder op i bandereklamerne og får lavet nye. Bubsi sender navne til 

dem. 

 

 



Oldboys 

• Pt. er der 30.000 kr. der kan søges til gode formål. 

• Der planlægges møde til november. 

 

 

Senior 

• Vi er kvalificeret til slutspillet i efteråret. 

• Vi deltager i DM 7’s i Aalborg i 22/6. 

• Vi deltager i Nordisk 7’s i Speed, i august. 

• Rugbyfitness er lukket ned igen, grundet manglende tilmelding. 

• Herrehold kvalificeret til DM-slutspil med 3 sejre og 1 nederlag i Regional Vest. 

• Første kamp DM-slutspillet ude mod FRK udsat til oktober. 

Ungdom 

• Ungdomsstævne afholdt, lav deltagerantal grundet mange andre 

ungdomsaktiviteter rundt omkring, bla. i Sverige. Desværre kom Gentofte ikke da 

det er den største ungdomsklub. Men stadig en god dag med masser af positive 

tilbagemeldinger. 

• Efter sommerferien er der planlagt crossboarder (fællestræning) hver torsdage. 

• Vi kunne godt bruge en trænerassistent og der kræves ikke det store 

rugbykendskab da det drejer sig om de mindste. Bubsi laver opslag efter ferien. 

• Der er sommerafslutning torsdag d.27/6 på Østerstrand. 

• U14-spiller Ingrid Friend deltog i SUPER 3 turnering i Berlin. Udvalgt dansk hold af 

U14-piger fra alle danske klubber. 

 

Pkt. 4. Indkommen post. 

• D.16/4 – DRU, opfordring til at søge DRU's udviklingspulje 2024. Sendt videre til 

overvejelse i bestyrelsen d.19/4. Pertti tager den videre til Lauge. 

• D.19/4 – Fa. Kommune, Thomas Vad sender klippeplan samt kontaktoplysninger. 

Er sendt videre til ungdom og senioransvarlige. 

• D.19/4 – DRU, Sommerlejr - Status over tilmeldinger. 

• D.24/4 – EGIF, medlemsbladet ”Sport”, lagt på SoMe. 

• D.26/4 – DRU, info om lån af spillere & tekniske zoner. Sendt til Thor. 

• D.7/5 – DRU, Nyhedsbrev, skal på SoMe, det gør Pertti. 

• D.8/5 – DRU, Invitation til T1 Rugby, sendt 8/5 til ungdoms – og senioransvarlige 

• D.13/5 - The Daltours team, invitation til at købe tur for at se Six Nation 2025 i 

Italien. Hvis nogen er interesseret, kontakt Pertti eller Kurt. 

• D.23/5 – DRU, tilmelding til DM Sevens 2024, senior modtaget direkte. 

• D.29/5 – Fa. Kommune, info om mulighed for at søge Kultur og Idræts 3 puljer. Vi 

vil søge støtte til landskamp, hen over vinteren. 

• D.6/6 – DRU, opdateret aktivitetskalender. Videresendt til bestyrelsen 10/6. 



• D.7/6 – Fa. Kommune, opfordring til at indstille personer og foreninger til 

Frivilligfesten 2024. Vi sætter på dagsorden i august. 

• D.7/6 – DRU, opfordring til at indstille kandidater til senior- og 

ungdomsturneringsudvalget. Videresendt til ungdoms- og senioransvarlige. Thor 

Lütje har meldt sig til udvalget. 

• D.13/6 – EGIF, medlemsbladet ”Sport” Pertti ligger på SoMe. 

•  

Pkt. 5. Kommende arrangementer. 

• Jubilæumsfest 2024, ikke noget nyt. 

 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde. 

• Parkeringspladsprojekt, er ved at blive justeret i forhold til kommunen. Pertti følger 

op med Liller som deltog i sidste møde. 

• Næste møde d.12/8 kl.18.00 Kenneth sørger for mad. 

 


